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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

FIDESZ-MAGYAR POLGÁRI SZŐVETSÉG
Országgyűlési képviselő csoportja

	 Balogh József

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem arányos az erdőfelügyeletek felé fizetendő díj a kitermelt fa mennyiségével?"
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókörzetemből megkerestek erdőtulajdonosok olyan problémával, hogy a
meghatározott mennyiségben kitermelt fán felüli, még tulajdonukban levő kivágott fa után kb .
15 000 - 20 000 Ft-ot ki kell fizetni az erdőfelügyelet részére .

Az összeg szerintük nem arányos a kitermelt fa mennyiségével, hiszen akár több, akár
kevesebb fát vágnak ki, az összeg ugyanakkora .

Kérdezem ezért tisztelt Miniszter Urat, hogy miért nem arányos az erdőfelügyeletek felé
fizetendő díj a kitermelt fa mennyiségével?

Várom megtisztelő válaszát!

írásbeli választ igénylő kérdés

Balogh óz f
országgyűlési képviselő
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